

## Hamlet of Naujaat water licence application renewal

Richard Dwyer <richard.dwyer@nwb-oen.ca>

Fri, Nov 13, 2020 at 1:46 PM

To: "Collins, Sarah" <SCollins@gov.nu.ca>

Cc: "saonaujaat@qiniq.com" <saonaujaat@qiniq.com>, "White-Sateana, Art" <AWhite-Sateana@gov.nu.ca>, Ali Shaikh <ali.shaikh@nwb-oen.ca>

Hi Sarah,

The NWB looks forward to receiving the response by November 20, 2020.

Regards,

Richard



## 

Manager of Licensing - Responsable des Permis < トレーハント ことしている。 Maniyauyuq Laisaliginigmun

## NUNAVUT WATER BOARD - OFFICE DES EAUX DU NUNAVUT ϼϭϧͼ ΔϹϤϧͼ ΡυΓϧϧυ- NUNAVUT IMALIRIAIN KATIMAYINGI

P.O. Box 119 Gjoa Haven, NU X0B 1J0 C.P. 119 Gjoa Haven, NU X0B 1J0

005 565 ASU Da/ 30, 00 Dt XOB 1JO Titigaqaqvia 119 Ughiighnig, NU, X0B 1J0

Tel / Téléphone / パペトレく / Hivayauta: (867) 360-6338 | Fax / Télécopieur / パープ・プ・プ・ Fax-kut: (867) 360-6369 Toll Free / Sans / <\P56\CD56 / Akiittug: 1-855-521-3745

WARNING - This communication, including any attachments contains confidential information intended only for the addressee(s) noted above. Any unauthorized distribution, copying, or disclosure is strictly prohibited. If you have received this by mistake, please notify the sender immediately and delete this message without printing or copying it. Thank you.

AVIS DE CONFIDENTIALITÉ - Ce message, et toute(s) pièce(s) jointe(s) est confidentiel et est à l'usage exclusif du(es) destinataire(s) ci-dessus. Toute autre personne est par la présente avisée qu'il lui est strictement interdit de le diffuser, le distribuer ou le reproduire. Si le destinataire ne peut être joint ou vous est inconnu, veuillez informer l'expéditeur par courrier électronique immédiatement et détruire ce message et toute copie de celui-ci. Merci pour votre collaboration.



Merci de penser à l'environnement avant d'imprimer ce courriel / Thank you for thinking of the environment before printing this email

[Quoted text hidden]